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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor kerül sor az Ön által említett béremelésre, 
bérrendezésre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön a tavalyi Népjóléti Bizottságban történt meghallgatása során elmondta, hogy „A szociális bérnél
a következőt kell hogy mondjam: valóban alacsonyabbak a bérek a szociális területen, a szociális
ellátókban  dolgozóké  ugyanazon  munkáért,  amit  elvégeznek,  mint  az  egészségügyi  területen
ugyanazon feladatot ellátóké. Ezt természetesen felismertük, és ennek megfelelően jelen pillanatban
van a kormány előtt egy olyan döntés, hogy akik a szociális ellátás területén olyan feladatot látnak
el, mint az egészségügyi területen, azoknak a bérét az egészségügyi szakdolgozókénak a szintjére
kívánjuk  emelni.”  majd  egy  képviselői  kérdésre  hozzátette,  hogy „reményeim szerint  a  ’24-es
esztendőben bekövetkezik.”

A fentiekkel kapcsolatban tisztelettel kérdezem Miniszter úrtól:
 
1. Mikor kerül sor az Ön által említett béremelésre, bérrendezésre?
2. Konkrétan mely munkaköröket érinti a bérrendezés?
 
Várom megtisztelő válaszát!
 
Tisztelettel,
Ungár Péter (LMP)
Budapest, 2024.01.16.
 


